

English Worship Celebration

We Worship God Through...

Meditation	Together
Opening Prayer	Together
Praise	
Prayer	David Yu
The Lord's Supper	Bruce Wong
Scripture	Psalms 121:1-8
God's Word – "Reasons to Worship"	Bruce Wong
Response Songs	
Welcome/Announcements/Benediction	Bruce Wong

Announcements

Are you new to CCIC? WELCOME, and thank you for worshipping God with us! Please fill out the yellow welcome form at the back of each pew and leave it face down on the pew; we'll pick it up. We look forward to meeting you upstairs after the worship.

Sunday School Classes: All classes start at 11:00 am.

Class A: Why Do You Believe That (Conference Room) – We will wrestle with the issue of God and evil, and how we to respond during those difficult times.
Class B: Ecclesiastes (Room 321) – Ecclesiastes 11:1-6 - What is your attitude on "risk taking"? Do you tend to be paralyzed by lack of knowledge of what might happen? We'll discuss what King Solomon says and the Bible teaches about taking risk boldly but wisely.

Class C: The Alpha Trail (Room 315) – Why did Jesus die?

Mission Prayer Meeting: Everybody is welcome to join and pray for our missionaries in Room 311 today from 12:30 pm to 1:30 pm.

Quarterly Congregational Meeting: Mark your calendar next Sunday, Oct. 29 from 11:00 am to 12:00 noon in room 321.

Funfest: The adult congregations are asked to provide food, candy (NO PEANUTS), refreshments and toys (new is preferred). The event will be on Oct. 31 from 6pm to 8pm. The food and refreshments can be brought the day of Funfest, and the toys can be dropped off in the barrel downstairs on the first floor in the foyer no later than Sunday, Oct.29. If you are bringing candy, please drop it off today. If you have any questions, please contact Amy Lien at amlienyo@gmail.com.

Opportunity to Serve College Students: InterVarsity is having its annual conference with over 200 local college students from October 27-29 at Mt. Hermon Camp. **We need drivers to give students rides to Mt. Hermon on Friday, Oct 27 and/or back on Sunday, Oct. 29.** Please contact Audrey Chan at audchans@gmail.com.

Needed a Changing Table: We are looking for a new or like new changing table with storage for the 3rd floor Women's restroom. If you have one, please send a picture to Lisa Wong at sasa08@pacbell.net.

Next Week's Speaker: Bruce Wong, James 4:17, "Follow Through"

Abound Fellowship (College and Young Professionals): Every Sunday from 6:30 pm to 8:00 pm at the third floor Fellowship Hall. For more information, check Abound CCIC San Jose on Facebook or contact David Yu at dyu.ccic@gmail.com.

Men's Ministry: Monthly small groups for spiritual growth through sharing, Biblical application, and mutual accountability. Contact Stan Lim at slim.ccic@gmail.com or Kevin Lio at kevinlio@gmail.com.

Women's Ministry: Monthly small groups for spiritual growth, life applications & encouragement. Contact Joyce Ang at joycebhtan@gmail.com.

Prayer Ministry: If you have a prayer request, please contact David Yu at dyu.ccic@gmail.com.

Homegroup Ministry: Serving the church family through Bible study, prayer and mutual care. Contact Jill Lo at JillKhiew@allstate.com.

Sports Ministry: Basketball - Sundays, 4:15 - 6:15pm, at the Campbell Community Main Gym. Contact Sunny Yee at sky.bball@gmail.com.

Ping Pong - Sundays, 3 - 6pm, at CCIC, first floor dining area. Contact TC Chai at tchai@yahoo.com.

Sunday Services	Usher	Nursery	Shuttle	Refreshment/Lunch Set-up
Oct.	HG2	Transformers	-	Theophilus
Nov.	Abundant Livers	OAK	Salt (11/5)	Transformers

English Ministry 英語部

Worship	:	Sunday 9:15 am - 10:30 am
Christian Education	:	Sunday 11:00 am - 12:00 pm
Communion	:	4 th Sunday during worship
Prayer Meeting	:	4 th Sunday

Youth Ministry 英語青少年部

Worship	:	Sunday 10:45 am - 12:00 noon
Sunday School	:	Sunday 9:15 am - 10:15 am
Christians In Action (CIA)	:	Friday 7:45 pm / Saturday 7:00 pm

Children Ministry 兒童部

Worship 兒童崇拜	:	Sunday 主日 9:15 am - 10:30 am
Sunday School 主日學	:	Sunday 主日 10:45 am - 12:00 noon
AWANA 兒童團契	:	Friday 週五 7:30 pm / Saturday 週六 7:00 pm (September-June)

主日奉獻 Weekly Offering

Last Week 上星期		Month-to-Date 本月累積	Monthly Need 每月所需	Still Needed 本月仍需
General Fund 經常費	30,490.00	78,491.00	115,000.00	36,509.00
Mission 宣道基金	3,600.00	8,230.00	15,000.00	6,770.00

基督徒會堂

Chinese Church in Christ



今年主題

「成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體。」

以弗所書 4:12

Church Theme

"Disciples Making Disciples"

Ephesians 4:12

10 - 22 - 2017

1490 Saratoga Avenue, San Jose, CA 95129

Tel: (408) 364-2242 Fax: (408) 364-2226

Web Site: www.ccic-sj.org

E-mail: ccic-sj@hotmail.com

報告及代禱事項

- 1.歡迎新朋友:** 感謝神, 您能來與我們一同敬拜神。如果您還沒有填寫來賓卡, 請向招待領取並填寫以便聯絡。會後請留步, 在一樓餐廳備有午餐, 歡迎一同進餐。
- 2.宣道事工禱告會**於今日中午 12:30pm-1:30pm 在 311 教室舉行, 歡迎弟兄姊妹們參加。
- 3.國語部禱告會**於本週三晚 8:00pm 在 321 教室舉行, 請弟兄姊妹和各部同工踴躍參加, 同心為個人需要及教會的事工仰望主。
- 4.歡樂節兒童活動 (Funfest)** 將於 10 月 31 日(週二) 晚上 6:00-8:00pm 在會堂一樓舉行。請您捐贈新的、品質好的玩具、書籍或遊戲, 給教會當作當晚的獎品, 請放在一樓門口的桶子裡。
- 5.Operation Christmas Child 聖誕禮盒捐贈,** 今年的目標: 國語部與 Awana 是 160 個禮物盒, 粵語部是 140 個禮物盒, 請大家踴躍參與。
- 6.冬令會**將於 11 月 24 至 26 日在 Foster City Crowne Plaza Hotel 舉行, 主題是「從裏到外的建造基督的身體」, 主題講員: 呂紹昌牧師。下午有二個專題 (講員: 謝挺博士, 呂沈仁娣師母), 晚上有感恩之夜、文藝之夜, 並且有兒童及青少年節目和嬰幼兒照顧。即日起可上網報名 www.ccic-sj.org 國語部首頁及預訂旅館, 旅館折扣優惠價截止日期: 11/14, 並請在二樓大廳繳交報名費及餐費, 即使是通勤參加也需要報名。請弟兄姊妹預留時間踴躍參加, 並為此聚會禱告。

本主日膳食/交通:
錫安四組

下主日膳食/交通:
青年組/良友八組

國語部

主日崇拜 第一堂	: 主日 9:15 am - 10:30 am
主日崇拜 第二堂	: 主日 10:45 am - 12:00 pm
主日學	: 主日 9:15 am - 10:30 am
基本要道主日學	: 主日 10:45 am - 12:00 pm
禱告會	: 主日 8:30 am 及週三 8:00 pm
擘餅聚會	: 第一週三 8:00 pm 及第三主日崇拜時
姊妹會	: 週二 10:00 am - 12:00 pm
錫安團契	: 週五 7:30 pm
青年團契	: 週五 8:00 pm
良友團契	: 週六 6:00 pm

國語主日崇拜

9:15am 崇拜程序

詩歌	耶穌聖名(教會聖詩 205 首) 我口發出, 天韻歌聲(教會聖詩 227 首)	會眾
禱告		會眾
詩歌	再相會(教會聖詩 485 首)	會眾
讀經	詩篇第三十六篇	會眾
詩歌	我願事奉祢(教會聖詩 345 首)	會眾
信息	末世危機 (二) 成為不冷不熱 經文: 啟示錄 3:14-22	鄭義宗長老
迎新、報告		主席
祝福頌		會眾
祝禱		鄭義宗長老

10:45am 崇拜程序

詩歌	耶穌聖名(教會聖詩 205 首) 我口發出, 天韻歌聲(教會聖詩 227 首)	會眾
禱告		會眾
詩歌	我願事奉祢(教會聖詩 345 首)	會眾
讀經	詩篇第三十六篇	會眾
獻詩	獻已於主	詩班
信息	末世危機 (二) 成為不冷不熱 經文: 啟示錄 3:14-22	鄭義宗長老
迎新、報告		主席
祝福頌		會眾
祝禱		鄭義宗長老

崇拜司事

司事	本主日 9:15am	本主日 10:45am	下主日 9:15am	下主日 10:45am
講員	鄭義宗長老	鄭義宗長老	余志賢弟兄	余志賢弟兄
領詩	王瑾	王瑾	梁文虎	梁文虎
司琴	李靜惠	李靜惠	顧韡	顧韡
招待	項萊加 顧國蘋	葉偉立 蔣芸莊 林宗輝 顏熾玢	項萊加 顧國蘋	葉偉立 蔣芸莊 林宗輝 顏熾玢

粵語主日崇拜

崇拜程序

	會前禱告, 請弟兄姐妹保持安靜, 同心禱告	
詩歌	釋放我的靈(教會聖詩 520 首) 更像我恩主(教會聖詩 343 首) 彈琴歌唱讚美祢	會眾
禱告		
啟應經文	詩篇第九十八篇	會眾
詩歌	主啊! 我在這裡	會眾
信息	重建之路 (八) 經文: 尼希米記 7:73-8:18	池耀興牧師
歡迎及家事分享		鄭彼強弟兄
祝福頌	願神天天賜福保護你, 要信靠祂遵行祂旨意。 願神在你心中, 免受罪惡困擾。 享平安, 享喜樂, 享主愛。(x2)	會眾

結束禱告

李忠勇長老

崇拜司事

司事	本主日	下主日
講員	池耀興牧師	梁志煒弟兄
領詩	鄭彼強	陳兆佳
司琴	鄭余志賢	葉陳蓓
影音	葉沛泉、陳顯正	余明康、梁寶權
招待	梁張蔚、程鄧玉盈	梁張蔚、黃何素心

粵語部

主日崇拜	: 主日 10:45 am - 12:00 pm
主日學	: 主日 9:15 am - 10:15 am
禱告會	: 每月第二主日 1:00 pm - 2:00 pm 及 每月第四週三 7:30 pm
擘餅聚會	: 第二主日崇拜時
成人團契	: 週五 7:45 pm - 9:30 pm
職青團契	: 週五 7:45 pm - 9:30 pm
迦勒團契	: 每月第三週六 2:00 pm - 4:00 pm
姊妹會	: 週二 10:00 am - 12:00 pm
親子小組	: 每月第二週六 6:30 pm - 9:00 pm